



## 英皇戲院影院包場優惠

### 條款及細則：

1. 由即日起至 2025 年 12 月 31 日，SUPREME 客戶可於放映日前至少 14 個工作天，電郵至 enquiry@emperorcinemas.com 預訂包場，並提供 SUPREME App 內的有效 e-ID 及登記電話號碼作核實，以享有此優惠。優惠不可轉讓予他人。
2. 此優惠不適用於指定電影、與發行商有特別協議之電影及優惠場次（即非正價戲票之電影場次，包括但 不限於首場、早場、中午場、午夜場或星期二優惠場等），亦不可與其他優惠同時使用。
3. 戲票折扣後的金額將會調整至整數。
4. 優惠不可兌換現金或其他貨品、再次銷售或與其他優惠同時使用。
5. SUPREME 及英皇戲院保留修改此條款及細則之權利，而毋須另行通知。如有任何爭議，SUPREME 及英皇戲院保留最終決定權。

## Emperor Cinemas Private Screening Privilege

### Terms and conditions:

1. From now to 31 Dec 2025, SUPREME customers can enjoy the offer by making reservations at least 14 working days prior to the show date via enquiry@emperorcinemas.com, with their SUPREME e-ID and registered mobile number for verification purpose. This offer is non-transferrable.
2. This offer is not applicable to designated movies, movies of special engagement with film distributors and discounted shows (i.e. Non-regular priced shows are included but not limited to first shows, morning shows, midday shows, mid-night shows or Tuesday shows). This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
3. Discounted ticket price will be rounded up to the nearest integer.
4. This offer is non-redeemable for cash or exchanged for other goods or resold or used in conjunction with any other promotional offers.
5. SUPREME and Emperor Cinemas reserve the right to amend and supplement any terms & conditions of this offer without prior notice. In case of any disputes, the decisions of SUPREME and Emperor Cinemas shall be final.